
PROTOKÓŁ Nr XLVI/23
z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 24 marca 2023 roku
 

W sesji udział wzięli wszyscy radni.
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:
 
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy
2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
4.     Sołtysi
   
Proponowany porządek obrad:
 
1.      Otwarcie sesji.

2.     Przedstawienie porządku obrad.

3.     Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu.

4.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok.

5.     Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 
2023-2031.

6.     Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
środków stanowiących  fundusz sołecki.

7.     Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łubnice w 2023 r.

8.     Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na własność Gminy 
Łubnice.

9.     Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiącej  własność Gminy Łubnice.

10.                       Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok.

11.                       Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa za 2022 rok.

12.                       Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 
2022 rok.

13.                       Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 
Gminy Łubnice na 2023 rok.

14.                       Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Łubnice 
porozumienia z innymi Gminami i Powiatami w celu opracowania Strategii Rozwoju 
Ponadlokalnego dla Obszaru Strategicznej Interwencji - Dolina Wisły na lata 2021 – 2030



15.                       Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/273/22 Rady Gminy Łubnice z 
dnia 30 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu związanego z 
przewozem dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych

16.                       Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/19/18 Rady Gminy Łubnice z 28 
grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z 
pomocy społecznej oraz określenia zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej przez 
osoby objęte wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” w latach 2019-2023.

17.                       Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIV/224/22 Rady Gminy Łubnice
z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2026 w Gminie Łubnice.

18.                       Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w 
Budziskach.

19.                       Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wieloletniego Planu rozwoju i 
modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2023 – 2025.

20.                       Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 rok.

21.                       Interpelacje i wnioski radnych.

22.                       Odpowiedzi na interpelacje.

23.                       Wolne wnioski i informacje.

Ad. 1
 
P. Przew. – otwieram XLVI sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy obecności 
stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.
 
Ad. 2
 
P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany porządku 
obrad?
Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem proponowanego jw. 
porządku?
Porządek przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 3
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Staszowskiemu. Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na komisjach wobec tego proszę 
Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna



P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.
Uchwała Nr XLVI/277/23

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 4
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Kozioł – zakup usług pozostałych na 158 tysięcy to jest co?
P. Skarbnik – to jest na transport i zagospodarowanie odpadów, są to środki pozostałe z roku 2022 i 
nie mogą być na nic innego przeznaczone musza być na gospodarowanie odpadami.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na komisjach wobec tego proszę 
Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVI/278/23
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 5
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2023-2031.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na komisjach wobec tego proszę 
Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna



P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVI/279/23
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2023-2031.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 6
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 
w budżecie gminy środków stanowiących  fundusz sołecki.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na komisjach wobec tego proszę 
Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVI/280/23
w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
stanowiących  fundusz sołecki.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
11 głosowało za, 2 głosy wstrzymujące się i 2 głosy przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 7
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łubnice w 
2023 r.

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na 
komisjach wobec tego proszę Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.



Uchwała Nr XLVI/281/23
w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łubnice w 2023 r.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 8
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości na własność Gminy Łubnice.

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na 
komisjach wobec tego proszę Przewodniczących o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVI/282/23
w wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na własność Gminy Łubnice.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 9
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej  własność Gminy Łubnice.

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na 
komisjach wobec tego proszę Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVI/283/23
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej  własność Gminy Łubnice.



                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 10
 
Pani Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła następujące sprawozdanie z działalności 
Komisji w 2022 roku:

W roku 2022 odbyło się 16 posiedzeń Komisji Rewizyjnej. Spośród nich 11 
to posiedzenia wspólne z Komisją Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa, a 
5 to posiedzenia oddzielne.

Posiedzenia Komisji Rewizyjnej dotyczyły:

- ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej w roku 2022,

- kontroli wydatków Centrum Kultury w Łubnicach,

- kontroli placówek oświatowych: Szkoły Podstawowej w Łubnicach i 
Szkoły Podstawowej w Gacach Słupieckich,

- rozpatrzenie sprawozdania finansowego  z wykonania budżetu za rok 
2021  wraz z  opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu

- kontroli wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku.

Posiedzenia wspólne z Komisją Finansów, Rozwoju  Gminy i Rolnictwa 
dotyczyły następujących zagadnień:

- rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy

- zaopiniowanie wniosku o udzielenie absolutorium, oraz wotum zaufania 
dla wójta gminy Łubnice

- zapoznanie z projektem budżetu na 2023 rok

- podjęcia  uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły 
Podstawowej w Budziskach

-  opiniowania projektów uchwał wynikających z bieżących zadań Gminy.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono pytań i uwag.



 
Ad. 11
 
Pan Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa 
przedstawił  następujące sprawozdanie z działalności Komisji w 2022 roku:
1.      W minionym 2022 roku odbyło się  15 posiedzeń Komisji w tym

  posiedzeń 11 wspólnych z Komisją Rewizyjną.

2.      Na w/w posiedzeniach opiniowano i rozpatrywano sprawy bieżące przekazane Komisji przez 
Radę Gminy oraz sprawy przedkładane przez członków Komisji. Pracowano nad projektami uchwał.

3.      Przyjmowano i rozpatrywano podania i wnioski złożone przez mieszkańców gminy oraz 
członków rady.

4.       Wyrażono zgodę na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy Łubnice położonych w miejscowości Grabowa i Łubnice.

5.        Wyrażano zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na  nieruchomości  stanowiące 
własność Gminy Łubnice.

6.        Zapoznano się również z różnymi projektami uchwał a w szczególności budżetowymi i 
wydano opinie w ich sprawie.

7. Zapoznano się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2021 rok oraz za I półrocze 
2022 roku.

8.       Podejmowano decyzję na temat uchwał podatkowych i określono ich stawki kwotowe na 
2023 rok.

9.       Zajmowano się gospodarką odpadami komunalnymi.

10.     Pozytywnie zaopiniowano zamiar likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Budziskach.

11.     Przed końcem roku 2022 zapoznano się z projektem budżetu gminy na 2023 rok oraz 
zaopiniowano w/w projekt.

 
Ad. 12
 
Pani Kowalska Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła następujące 
sprawozdanie z działalności Komisji w 2022 roku
 

W minionym 2022 roku odbyło się 1 posiedzenie Komisji, na którym opracowano sprawozdanie z 
działalności Komisji w 2021roku oraz plan pracy Komisji na 2022 rok.
Ponieważ nie wpłynęły żadne skargi, wnioski i petycja Komisja nie obradowała.
 
Ad. 13
 



P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych 
Komisji Rady Gminy Łubnice na 2023 rok.

Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na komisjach wobec tego proszę 
Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVI/284/23
w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Łubnice na 2023 rok.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 14
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 
Gminę Łubnice porozumienia z innymi Gminami i Powiatami w celu opracowania Strategii Rozwoju 
Ponadlokalnego dla Obszaru Strategicznej Interwencji - Dolina Wisły na lata 2021 – 2030. 
Następnie poprosił Pana Sekretarza o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

P. Sekretarz przedstawił uzasadnienie.

P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na komisjach wobec tego proszę 
Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVI/285/23
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Łubnice porozumienia z innymi Gminami i 
Powiatami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Obszaru Strategicznej 
Interwencji - Dolina Wisły na lata 2021 – 2030

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.



 
Ad. 15
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/273/22 Rady 
Gminy Łubnice z dnia 30 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu 
pojazdu związanego z przewozem dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych. Następnie 
poprosił Pana Sekretarza o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

P. Sekretarz przedstawił uzasadnienie.

P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na komisjach wobec tego proszę 
Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVI/286/23
w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/273/22 Rady Gminy Łubnice z dnia 30 grudnia 2022 r. w sprawie
ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu związanego z przewozem dzieci, młodzieży i 
uczniów niepełnosprawnych

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 16
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w zmiany uchwały nr IV/19/18 Rady Gminy 
Łubnice z 28 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
korzystania z pomocy społecznej oraz określenia zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 
społecznej przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” w 
latach 2019-2023.

Następnie poprosił Pana Sekretarza o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

P. Sekretarz przedstawił uzasadnienie.

P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na komisjach wobec tego proszę 
Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna



P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.
Uchwała Nr XLVI/287/23

w sprawie zmiany uchwały nr IV/19/18 Rady Gminy Łubnice z 28 grudnia 2018 r. w sprawie 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej oraz 
określenia zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej przez osoby objęte wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” w latach 2019-2023.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 17
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIV/224/22 Rady 
Gminy Łubnice z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2026 w 
Gminie Łubnice.  Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na komisjach wobec tego proszę 
Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVI/288/23
w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIV/224/22 Rady Gminy Łubnice z dnia 29 marca 2022 r. w 
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2026 w Gminie Łubnice.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 18
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły 
Podstawowej w Budziskach. Następnie poprosił Panią Inspektor Imiołek o przedstawienie 
uzasadnienia.

Pani Inspektor przedstawiła uzasadnienie do uchwały.

P. Przew. – czy są pytania do tego projektu uchwały?



P. Bąk – mienie likwidowanej szkoły pozostaje własnością Gminy Łubnice jest to logiczne natomiast 
interesuje mnie w jaki sposób będzie dzielony sprzęt np. tablice? Czy to trafi wszystko do szkoły 
podstawowej w Łubnicach czy to będzie na wszystkie placówki? Na jakiej zasadzie to będzie 
dzielone?
P. Imiołek – jeszcze nie wiemy jak to będzie dzielone na razie wszystko będzie przyjęte na stan 
Gminy a później decyzja zapadnie w zależności od tego jakie szkoły będą miały zapotrzebowanie.
P. Wójt – rozmawialiśmy na spotkaniu z dyrektorami i mają składać zapotrzebowanie, żeby się nie 
okazało, że jedna szkoła będzie miała 2 komplety czegoś a druga będzie musiała dokupować. To 
wszystko w porozumieniu z dyrektorami zostanie opracowane. W tej chwili to mienie, które jest na 
stanie szkoły zostanie przejęte przez Gminę a później będzie w porozumieniu z Dyrektorkami 
dzielone do poszczególnych szkół.
P. Bolon – a co z boiskiem i placem zabaw zostaną czy będą zlikwidowane.
P. Przew. – nie może być zlikwidowane
P. Wójt – no przecież tego się nie przeniesie. Tak jak już mówiłam na spotkaniu obydwu komisji na 
pewno zostanie przeprowadzone spotkanie z mieszkańcami miejscowości Budziska żeby po prostu 
usłyszeć też ich opinię jak oni widzieli by wykorzystanie tego obiektu po likwidowanej szkole bo 
nasza propozycja jest następująca żeby tam stworzyć środowiskowy dom samopomocy dla osób a 
niepełnosprawnościami czyli będą to osoby w różnym wieku i osoby starsze i  młodsze.
P. Bolon – tylko z niepełnosprawnościami czy seniorzy też?
P. Wójt – oczywiście, że nie tylko seniorzy też. To by był taki dom jak działa w Gminie Połaniec. Tak, 
że to są wszystko decyzje, które dopiero będą podejmowane.
P. Przew. – czy ktoś ma jeszcze pytania? Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na 
komisjach wobec tego proszę Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVI/289/23
w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Budziskach.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
10 głosów za, 3 głosy wstrzymujące się i 2 głosy przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 19
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wieloletniego Planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2023 – 2025. Następnie 
poprosił Pana Sekretarza o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
P. Sekretarz przedstawił uzasadnienie.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?



Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na komisjach wobec tego proszę 
Przewodniczących o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLVI/290/23
w sprawie zatwierdzenia wieloletniego Planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 
kanalizacyjnych na lata 2023 – 2025.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 20
 
P. Przewodniczący Poprosił Panią Wójt o przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 
2022 rok.
P. Wójt – otrzymali Państwo materiały przedstawiające średnie wynagrodzenia nauczycieli ja tylko 
tak w telegraficznym skrócie pozwolę sobie powiedzieć, że nauczyciele muszą otrzymać 
wynagrodzenie w wysokości średniego wynagrodzenia odnoszącego się do poszczególnych stopni 
awansu zawodowego. W tej chwili funkcjonują 3 stopnie awansu zawodowego. Nauczyciel 
początkujący i ten nauczyciel musi średnią płacę otrzymać w wysokości 4432,15 zł.
P. Przew. – to jest netto czy brutto?
P. Wójt – jeżeli jest kiedykolwiek mowa o płacach to zawsze się podaje kwoty brutto czy to w 
instytucjach samorządowych czy w szkołach zawsze są kwoty brutto.  Nauczyciel mianowany 
5318,58 zł. i nauczyciel dyplomowany 6795,97 zł. Średnia liczba etatów nauczycieli kształtowała się 
różnie w różnych okresach ale na koniec 2022 roku to było 2,9 etatu nauczyciela początkującego, 
nauczycieli mianowanych mieliśmy 3,36 etatu i najwięcej nauczycieli dyplomowanych bo 35,28 
etatu. W rubryce 10 jest iloczyn średniej placy przez etaty a rubryce 11 sa wydatki poniesione przez
naszą gminę i w konsekwencji musieliśmy dopłacić do wynagrodzeń nauczycielom początkującym 
7795,12 zł i nauczycielom mianowanym 5113,36 zł. nauczyciele dyplomowani powyżej średniej 
otrzymali o 14889,55 zł. chcę tylko Państwu powiedzieć bo może nie wszyscy zdają sobie z tego 
sprawę, że nauczyciele jeżeli nie maja nadgodzin mieli by tylko etat płacony tak jak przewidują 
tabele płac i nie mają innych dodatków to  musimy na koniec roku im dopłacać. To się nazywa tak 
zwany dodatek wyrównawczy musimy dopłacić żeby tę średnią jaka jest wyliczona uzyskać.
P. Kozioł – a Dyrektor ile zarabia z danej szkoły?
P. Wójt – w tej chwili trudno mi powiedzieć, dodatek funkcyjny jest 600 zł brutto i w zależności od 
stopnia awansu zawodowego zarabia jak nauczyciel plus dodatek funkcyjny.
P. Przew. – jeszcze rok i nauczyciel nie będzie miał najniższej krajowej. Proszę Państwa patrzymy 
tutaj na brutto ale jak zobaczymy netto ile się bierze do kieszeni to naprawdę jest jak jest.



 
Ad. 21
 
Brak interpelacji.
 
Ad. 22
 
Brak odpowiedzi na interpelacje
 
Ad. 23
 
P. Przew. – czy ktoś ma jeszcze pytania lub inne sprawy?
P. Stefaniak – chodzi mi o kopalnię piasku czy przy granicy z Panią Lipiec jest to dobrze robione?
P. Wójt – wpłynął dzisiaj wniosek o przeprowadzenie kontroli czy jest to robione zgodnie z decyzją 
jaka została wydana na utworzenie i eksploatację tej kopalni no i zostanie z Urzędu 
przeprowadzona taka kontrola i w tedy się wszystko wyjaśni. W zależności od wyników kontroli 
zostaną odpowiednie procedury uruchomione. To jest zupełnie świeża sprawa bo dzisiaj wpłynął 
wniosek o przeprowadzenie kontroli.
P. Przew. – czy jeszcze ktoś chce zabrać głos? Nie widzę wobec tego zamykam obrady dzisiejszej 
sesji Rady Gminy w Łubnicach. Dziękuję bardzo wszystkim za przybycie.
 
Sesja trwała 2 godziny i 13 minut.
 
Na tym protokół zakończono o podpisano.
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


